
Referat af bestyrelsesmøde 3. maj 2017 for Grundejerforeningen 
Stagebjergparken 
Til stede: Anders, René, Poul, Jesper og Pia 
Referent: Anders Villumsen Bock 
 

Dagsorden  Referat 

1 Siden sidst: 
1. lastbiler 
2. hjertestarter  
3. affaldsø 
4. kørsel ved nye grunde 
5. ansøgning fra 

Andelsboligforening 

1. Poul og Anders har talt med chauffører.  
2. Anders har skiftet batterier og elektroder, så det skal først skiftes 

igen i marts 2022.  
3. Godstaxa Nu, som Jesper har snakket med. Der er kommet en 

mail, som Jesper svarer på. Bestyrelsen håber at løsningen er at 
pågældende laver det for egen regning.  

4. Bestyrelsen ser tiden an. 
5. Bestyrelsen har godkendt indkøb af skærver til at supplere rundt 

ved græsplæne ved andelboligerne. 

2 Gartner Nørskov 
- Bud på udskiftning af 

bænke 
- Bud på rensning af sø 
- Stenmel 

- Der er ikke kommet et bud endnu fra gartneren.  

3 Arbejdsdag 10. juni 
1. legepladser 
2. bænkpladser 
3. mad og drikke 
4. kloakrensning 
5. skilte 
6. bænke 

1. Poul har fået undersøgt legepladserne og indhenter priser fra 
leverandør om vedligehold. Næsten alle ting på listen er ikke noget 
Grundejerforeningen vil lave på arbejdsdag, da pladserne skulle 
kunne godkendes efterfølgende.  

2. Bestyrelsen har besluttet at droppe forslaget om fliser under 
bænkene, da udgifterne ville overstige eventuel vedligeholdelse. 

3. Pia har talt med Jesper fra Kokkekompagniet. Stole og borde skal 
stilles op og gøres klar til arbejdsdagen. Bestyrelsen ønsker at 
takke mange gange for hjælpen.  

4. De tre kloakker + dem fra første etape (stikprøve i første omgang). 
Jesper har kloakrenseren, som Anders får til dagen.  

5.  
a. René ser om han kan printe skiltet.  
b. Det skæve skilt, ved første lomme skal forsøges rettes ud. 

6. Der skal indkøbes to nye bord-bænke-sæt - René indkøber.  

4 Eventuelt 1. Generalforsamling 2017 afholdes 22. august kl. 19.30. Anders 
booker forsamlingshuset.  

2. Brev fra kommunen angående snerydning og person der er faldet. 
Jesper har kontaktet kommunen. Der henstilles til, at det er den 
enkelte grundejer, som skal sørge for at rydde vejen foran grunden, 
så der ikke er glat.  

3. Jesper har sendt foreløbigt regnskab rundt til bestyrelsen.  

5 Næste møde:  - næste møde 22/7 kl. 19.30 hos René i nr. 29 

 


